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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Aláptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi "
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán emberi erőforrások miniszternek

„Egyetért a kormány a sportklubok adóterheinek csökkentésére vonatkozó javaslattal? Nem
lehetne ezt kiterjeszteni az oktatásra, kultúrára, vagy az egészségügyre is? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Dr. Tiba István miniszteri biztos, országgy űlési képviselő " A sportvállalkozásokat érintő egyes
adózási tárgyú törvények módosításáról" címmel törvényjavaslatot nyújtott be az Országgyűlésnek .
A törvényjavaslat indokolása szerint „a sportvállalkozásnak a sporttevékenységgel összefüggésbe n
szerzett bevétele (így a belépőjegy-, bérlet-eladásból, a reklám-közzétételi tevékenységből,
szponzori szerződésből eredő bevétel) nem keletkeztet iparűzési adóalapot” . Mivel a sportklubok
bevételeinek nagy része kikerülne alól, jelentős összegek maradhatnának a klubok zsebében .

A másik könnyítés a játékosok fizetését érintené . A javaslat szerint a hivatásos sportolóka t
foglalkoztató sportvállalkozások támogatása érdekében megszünteti a hivatásos sportolók bére utá n
az e vállalkozásokat terhel ő százalékos mértékű ekho fizetési kötelezettséget, méghozzá
visszamenőleg . F17Az a kluboknak „már a 2017 . szeptember Hét követően kifizetett jövedelmekre
sem kell a kifizetői ekhót megfizetnie” . A törvénymódosító javaslat 2018 . január 1-el lépne életbe .

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egye s
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy egyetért a kormány a sportklubok adóterheinek csökkentésére vonatkoz ó
javaslattal? Nem lehetne ezt kiterjeszteni az oktatásra, kultúrára, vagy az egészségügyre is ?

Várom megtisztelő válaszát !
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